
 

 

2023. évi beszámoló  

EHÖK Rendezvényszervezésért felelős referens 

Balsai Dorottya  

 

Tisztelt Küldöttgyűlés!  

A 2023. évben rengeteg eseményt sikerült megrendezni, amelyek létrejöttében próbáltam 
vállalásomhoz, lehetőségeimhez és kapacitásom mértékében a legtöbbet hozzátenni, mint 
az EHÖK rendezvényszervezésért felelős referense.  

Általános kari hallgatói rendezvények  

A kari rendezvényekkel kapcsolatos adminisztratív munkafolyamatot már 2022. 
decemberében ismertették velem, annak érdekében, hogy ez már az évkezdés során ne 
okozhasson nehézségeket. Az első időszakban még számomra is felmerültek nehézségek, 
és voltak olyan rendezvényekkel kapcsolatos kérdések, amelyekre nem feltétlenül tudtam 
válaszolni, ennek következtében segítséget kértem az EHÖK többi tapasztalt tagjaitól, akik 
mindig releváns válaszokkal szolgáltak. A 2023-as évben 81 rendezvényt sikerült 
megvalósítani kari szinteken, és sajnos 2 rendezvény rajtunk kívülálló okok miatt elmaradt. 
A kari rendezvények dokumentumainak adminisztrációja folyamatos volt, a visszatöltése a 
Poszeidon rendszerbe még ügyintézés alatt áll. 

NKOH  

Az első fél évben ezt a feladatot Rybár Petra végezte el annak érdekében, hogy az átadás-
átvétel okán ez gördülékenyen haladjon, de a második félévtől átadta számomra ezt a 
feladatot.  

Kiemelt hallgatói rendezvények  

Gyűrűavató  

A 2023. év első kiemelt rendezvénye, melyből aktívan kivehettem a részem. Elsősorban 
az aktakezeléssel és a dekoráció megtervezésével kapcsolatban voltak feladataim. Úgy 
gondolom ez egy roppant kiemelkedő esemény, hiszen a végzős hallgatók közösen pezsgős 
koccintással búcsúztathatják itt töltött éveiket. Külön megtiszteltetés volt számomra, hogy 
a fényképeket is én készíthettem az eseményről. Az rendezvényt megelőzően a gyűrűk 
átvételében és leszámolásában is segítséget nyújthattam a többiek számára.  

Gólyatábor  

Az idei évben először vehettem részt nem csak a szervezésben, hanem Gólyatáborban is. 
A tábort megelőzően jónéhány feladatot rám bíztak, aminek kifejezetten örültem, hiszen 
ez jelentette számomra azt, hogy megbízható és hatékony a munkám. A kellékbeszerzés 
során volt néhány akadály, de úgy gondolom sikerült ezeket megoldani. A tábort 



 

 

megelőzően az összerázó is elérte célját, hiszen mindenki jól érezte magát. A táborban az 
összegyetemi játékok során történt újítás, mivel az előző évek tapasztalata az volt, hogy 
nem szerették a gólyák a kötött programot, így ezt fakultatívvá tettük. Tapasztalataim 
alapján nagyon sokan részt vettek így ezen a napon az eső ellenére is. Összességében egy 
sikeres Gólyatábort zárhattunk. 

Gólyabál 

Az idei évben már sokkal aktívabban vehettem részt a szervezésben, hiszen már kabinet 
tagként voltam jelen az eseményen. Az esemény díszletének megtervezésében és helyszíni 
elkészítésében vállaltam főként szerepet, de emellett ad hoc adminisztrációs feladatokat is 
elláttam. Úgy gondolom, hogy az idén, mind szervezésben, mind résztvevők számában is 
sikeresebb volt a tavalyi évnél. Véleményem szerint a gólyák számára ez egy maradandó 
élmény maradt. 

 

Ezúton szeretném megköszönni mindenkinek a munkáját, akikkel az idei évben együtt 
dolgozhattam és közösen valósíthattunk meg rendezvényeket. Remélem a jövő évet is 
hasonlóan sikeresen és elégedetten zárhatjuk. 

 

 

Kelt: 2023. december 08.        

         Balsai Dorottya s.k. 


